

第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會  
The 8<sup>th</sup> China Henan International Investment & Trade Fair

邀請函  
**INVITATION**

中國·河南

2014年4月1日—3日·鄭州

**Henan, China**

**April 1-3, 2014 in Zhengzhou**

開放 合作 交流 發展

**Opening-up • Cooperation • Communication • Development**

尊敬的 女士/先生：

誠摯邀請您出席將於2014年4月1日—3日在中國河南省鄭州市舉辦的“第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會”。第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會將與農曆甲午年黃帝故里拜祖大典活動同期舉辦，由河南省人民政府主辦洽談會將圍繞糧食生產核心區、中原經濟區、鄭州航空港經濟綜合實驗區國家戰略規劃，推進中原城市群及產業集群發展，以開放、合作、交流、發展為主題，以招商引資為主線，以推動現代農業大省、先進製造業大省、高成長服務業大省建設為重點，以專題推介、產業對接、項目洽談為主要形式，突出國際性、廣泛性、項目對接洽談和承接產業轉移，舉辦多場對接洽談和專題活動，為中外客商搭建交流與合作的平臺，實現互利共贏，促進共同發展。

竭誠歡迎世界各地政府機構、商協會、投資商、貿易商、中介機構、金融機構、企業前來參會！

謹此奉邀

第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會組委會

2014年2月

# INVITATION

Dear Madam/Sir,

We hereby sincerely invite you to attend the 8<sup>th</sup> China Henan International Investment & Trade Fair which will be held during April 1-3, 2014 in Zhengzhou, Henan, P.R. China. 2014 Ancestor Worship Ceremony in Yellow Emperor's Native Place will be held simultaneously. The Fair is sponsored by the People's Government of Henan Province.

The Fair will focus on national strategic plans of the core area of food production, the Central Plains Economic Zone, and Zhengzhou Airport Comprehensive Economic Experimental Zone, in order to promote the development of city groups and industrial clusters in central China. With themes of opening-up, cooperation, communication and development, the Fair is to take the main line of investment promotion, and emphasize on the building of a province of modern agriculture, of advanced manufacturing industry, and of high-growth service industry. The Fair is planned to take forms of project presentation, industry docking and project matchmaking, to highlight international and extensive project matchmaking and industry transfer undertaking. The Fair aims to construct a platform of communication and cooperation for merchants at home and abroad, so as to realize mutual benefits and promote mutual development.

We cordially welcome the participation of all governmental institutions, business associations, investors, businessmen, intermediary organizations, financial institutions and enterprises all over the world.

Organizing Committee of the 8<sup>th</sup> China  
Henan International Investment & Trade Fair

February, 2014

## 主要活動安排

4月1日 9:30 開幕式暨重大合作項目簽約儀式。鄭州國際會展中心軒轅堂。

14:30 鄭州航空港經濟綜合實驗區重大招商項目對接活動。鄭州國際會展中心軒轅堂B廳。

14:30 河南省城鄉基礎設施及住房建設項目對接活動。鄭州國際會展中心軒轅堂C廳。

14:30 河南省招商顧問座談會。鄭州國際會展中心。

4月2日 14:30 河南省高成長服務業發展項目洽談對接活動。鄭州國際會展中心軒轅堂C廳。

14:30 中國（河南）—東盟僑商貿易投資對接洽談活動。鄭州國際會展中心軒轅堂A廳。

4月1-3日 現場對接洽談活動

4月3日 系列考察活動

邀請參會華人華商參加4月2日上午

9:50在新鄭黃帝故裏景區舉辦的農曆甲午年黃帝故裏拜祖大典儀式

## Major Activities:

April 1 9:30 Opening Ceremony & Signing Ceremony for Major Cooperation Projects, held in Xuanyuan Hall of Zhengzhou International Convention and Exhibition Center (ZZICEC).

· 14:30 Major Investment Project Matchmaking of Zhengzhou Airport Comprehensive Economic Experimental Zone, held in Block B, Xuanyuan Hall, ZZICEC.

· 14:30 Project Matchmaking for Urban and Rural Infrastructure & Residential Construction in Henan Province, held in Block C,

Xuanyuan Hall, ZZICEC,.

14:30 Symposia for Investment Counselors in Henan, held in Xuanyuan Hall ZZICEC.

April 2 14:30 Project Matchmaking for High-growth Service Industry in Henan Province, held in Block C, Xuanyuan Hall, ZZICEC.

14:30 China (Henan) – ASEAN Overseas Chinese Investment and Trade Matchmaking, held in Block A, Xuanyuan Hall, ZZICEC.

April 1-3 Project Matchmaking Activity

April 3 Field Investigations

\* Chinese entrepreneurs will be invited to the 2014 Ancestor Worship Ceremony in Emperor's Native Place, which is to be held at 9:50 on the morning of April 2<sup>nd</sup> in the Yellow Emperor's Native Place Resort in Xinzheng City.

## 主辦單位

河南省人民政府

## 承辦單位

河南省商務廳

河南省發展和改革委員會

河南省工業和信息化廳

河南省住房和城鄉建設廳

河南省人民政府外事僑務辦公室

河南省臺灣事務辦公室

河南省工商業聯合會

河南省歸國華僑聯合會

河南省各省轄市人民政府

鄭州航空港經濟綜合實驗區管委會

## 聯系方式

聯系單位：第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會組委會辦公室

地址：河南省鄭州市文化路115號

電話：+86-371-63576309

傳真：+86-371-63576830

郵箱：d8jtqh@163.com

第八屆中國（河南）國際投資貿易洽談會組委會

## **Sponsor:**

The People's Government of Henan Province

## **Organizers:**

Henan Provincial Bureau of Commerce

Development and Reform Commission of Henan Province

Department of Industry Information Technology of Henan Province

Henan Provincial Department of Housing and Urban-Rural Development

Foreign & Overseas Chinese Affairs Office of the People's Government of Henan

Taiwan Affairs Office of Henan Province

Henan Provincial Federation of Industry and Commerce

Henan Provincial Federation of Returned Overseas Chinese

Municipal People's Governments in Henan Province

Administration Commission of Zhengzhou Airport Comprehensive Economic  
Experimental Zone

## **Contacts:**

Organizing committee office of the 8<sup>th</sup> China Henan International Investment & Trade Fair

Add: No.115 Wenhua Road, Zhengzhou 450003, China

Tel: +86-371-63576309

Fax: +86-371-63576830

E-mail: d8jtqh@163.com

Organizing committee of the 8<sup>th</sup> China Henan  
International Investment & Trade Fair